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Onzekerheid na molendealOnzeker
ATZE JAN DE VRIES

Met 23 stemmen voor (de coalitie-
partijen PvdA, CDA en FNP) en 20 te-
gen (de complete oppositie) kozen
provinciale staten voor plaatsing
van 316 megawatt op ,,een locatie in
het water’’. Die locatie is: ,,IJssel-
meer/langs en op de Afsluitdijk’’.
Maar wat dat precies betekent, daar-
over verschillen de voorstanders
van mening.

Het CDA leest dat Friesland kiest
voor rijen molens op en langs de Af-

LEEUWARDEN Het ei is gelegd,
maar welk kuiken eruit komt, zal
nog lang onzeker blijven. Na lang
debatteren werd gisteren duidelijk
wat Friesland met zijn molens wil.

sluitdijk. Niet in de Waddenzee,
maar in het IJsselmeer. De PvdA ziet
iets anders staan: ofwel Windpark
Fryslân in het IJsselmeer, ofwel mo-
lens langs en op de Afsluitdijk. Waar-
bij de Afsluitdijk eerst in beeld moet
komen.

Friesland zal daarvoor in Den
Haag steun zoeken. Met als risico dat
de provincie in botsing komt met
minister Henk Kamp, omdat de Af-
sluitdijk niet in het rijksbeleid past.
,,Ik sil gjin sprookjes fertelle. Objek-
tyf kin it net. Mar nee ha jo, en ja kin-
ne jo krije’’, sprak gedeputeerde
Hans Konst.

Diezelfde meerderheid van PvdA,
CDA en FNP besloot ook dat aan ou-
de molens 65 megawatt - ongeveer
130 kleine turbines - moet worden

erheid nana molend

Voorstanders
verschillen van
mening over uitleg
van hun keuze

gesloopt. Dat kan alleen als er ook
weer 65 megawatt terugkomt.

Tot 18 maart zijn daarvoor twee lo-
caties in beeld: het klaverblad bij
Heerenveen en de Kop van de Af-
sluitdijk. Na die dag, waarop er pro-
vinciale verkiezingen zijn, kan elke
andere locatie ook in het vizier ko-

men. Om hoeveel molens dat gaat, is
onduidelijk, maar in elk geval veel
minder dan 130.

Een andere meerderheid - de PvdA
en vijf oppositiefracties (Christen-
Unie, SP, D66, GrienLinks en Friese
Koers) - besloot dat dorpsmolens zo-
als die van Reduzum moeten kun-
nen. Gedeputeerde staten moeten
een regeling maken waarin dorpen
zelf kiezen wat ze willen.

En op dezelfde dag dat Friesland
zo moeizaam tot besluiten kwam,
stuurde de minister een briefje naar
de Tweede Kamer waarin staat dat er
na 2020 nog meer windenergie no-
dig is. ,,Ik acht het verstandig dat de
provincies, waaronder ook Fries-
land, nu al nadenken over hun bij-
drage (…).’’ > pagina 33
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